
کریم باقری: صحبتی درخصوص انتخاب تیم ملی یا پرسپولیس در فدراسیون نداشتیم

باشگاهوفدراسیونتعاملمیکنند
دلواپساننگراننباشند!

فرهاد مجیدی بعد از اتهاماتی که در دیدار با فولاد به داور 

مسابقه زد حالا و در گفت وگوی جدید یک سری وعده ها 

را داده که خیلی با شرایط امروز استقلال همخوانی ندارد. 

درواقـــع آبی ها نه تنها نتایج لازم را نمی گیرند بلکه خوب 

هم بازی نمی کنند و مشـــخص نیست چطور مجیدی این 

قول و قرارها را با هواداران گذشته است. به همین بهانه با 

حســـن روشن که به قول خودش علاقه زیادی به مجیدی 

دارد به گفت وگو پرداختیم و نظراتش را در مورد وعده های 

سرمربی استقلال جویا شدیم. گفت وگوی »فرهیختگان« 

با پیشکسوت آبی ها را در ادامه می خوانید.

صحبت های اخیر فرهاد مجیدی را خواندید؟ وعده هایی 

مثل قهرمانی جام حذفی یا کسب سهمیه و صعود از مرحله 

گروهی لیگ قهرمانان آسیا. آیا با شرایط فعلی استقلال از 

لحاظ فنی همخوانی دارد و می توان این وعده ها را از سوی 

سرمربی این تیم محقق و شدنی دانست؟

درحال حاضر که دوست و دشمن درحال زدن فرهاد هستند، 

حداقل ما پیشکسـوتان اسـتقلال در موقعیتی که هستیم باید 

سـعی کنیم به او هجمه وارد نکنیم، اما برای دومین بار اسـت 

کـه فرهـاد مجیـدی چنیـن وعده هایـی را می دهـد. دفعـه اول 

هـم کـه سـرمربی تیـم ملـی امیـد شـده بـود گفتـه بـود امید ها 

را بـه المپیـک می بـرم و حتـی یک بـار هـم گفتـه بود اسـتقلال 

را قهرمـان می کنـم. حـالا بـه ایـن مسـائل کاری نـدارم امـا 

به نظـرم مجیـدی باید بیشـتر صبر داشـته باشـد، یـک مقدار با 

احتـرام بیشـتری صحبت کند و از قـول دادن بپرهیزد. بهترین 

مربیـان دنیـا هـم نمی تواننـد چنیـن قول هایـی را بدهنـد. من 

به عنـوان یـک پیشکسـوت یـا هـوادار یـا حتـی طرفـدار خـود 

فرهـاد مجیـدی از او شـخصا خواهـش می کنـم یـک مقـدار در 

صحبت کردن دقت کند و مواضعش را تغییر بدهد. یک موقع 

اسـت که تیم می برد، آن زمان هرچقدر دوسـت داشـت از این 

حرف هـا بزنـد امـا الان بـه هرحال دوسـت و دشـمن زیاد اسـت 

و موقعیـت اسـتقلال هـم طـوری نیسـت کـه مجیـدی بخواهد 

بـا ایـن حرف هـا از زیر فشـار خارج شـود. فوتبـال در این دوران 

دیگـر حـرف نیسـت. از او خواهـش می کنم یک مقـدار صبورتر 

باشـد و بپذیـرد کـه اسـتقلال فعـلا نمی توانـد نتیجـه بگیـرد و 

بلاتکلیـف اسـت. از سـوی دیگـر مدیرعاملـش نیـز تـازه به این 

تیـم آمـده و تکلیف هیات مدیره اش هم معلوم نیسـت. بنابراین 

مجیـدی بایـد همـه ایـن مسـائل را مدیریـت کرده و حواشـی را 

جمـع کنـد، نـه اینکـه بخواهـد از ایـن حرف هـا بزنـد چـون این 

حرف هـا خنـده دار اسـت. حتـی ایـن وعده هـا و صحبت هـا 

اگـر بـرای گـول زدن هـوادار هم باشـد باز خوشـایند نیسـت. 

به عنوان یک پیشکســـوت مجرب در امر فوتبال آیا با این 

روند به آینده استقلال خوش بین هستید؟

مـــن چند هفته پیش هم گفته بودم که فرهاد تنها جلو می رود 

و شکســـت می خورد. در این بین یک سری هم ناراحت شدند. 

شـــرایط تیم بزرگی مثل استقلال درحال حاضر این طور است 

کـــه انگار بخواهید به جنگ ۱۰نفر رفته و تنها هم بروید. آقای 

مجیدی فوتبالیســـت خوب و محبوبی بوده اما با این حرف ها و 

ایـــن رفتارها اگر نتواند خودش را کنترل کند همه چیزش را از 

دست می دهد. 

البته شاید استقلالی ها خوب هم بدنسازی نکرده و دوران 

آمادگی را پشت سر نگذاشته اند که تا این حد از لحاظ بدنی 

ضعیف هســـتند و بعد از دو هفته این تعداد مصدوم روی 

دست شان مانده است. 

ایـن مسـائل هـم جـای خـودش را دارد. وقتـی بـه هـر علتـی 

مثـل تعطیـلات نـوروز یـا اتفـاق اخیـر بـه خاطر شـیوع ویروس 

کرونـا تمرینـات تعطیل می شـود، سـرمربی تیم باید از بدنسـاز 

بخواهد یک برنامه تمرینی را برای شرایط تعطیلی به بازیکنان 

که در مرخصی هسـتند بدهد تا با تمرینات از شـرایط آمادگی 

عقـب نیفتنـد. یعنـی این طـور نیسـت کـه تعطیـل کنیـد و 

بازیکنـان برونـد و بعـد صدای شـان بزنید که بیایـد بازی کنید. 

الان شـرایط اسـتقلال به گونـه ای اسـت کـه انـگار وقتـی کـه 

تعطیلـی بـوده بازیکنـان بـه خانـه رفتنـد و خوابیده انـد و بعـد 

بـه تمریـن آمده انـد و می خواهنـد در ادامـه مسـابقه بدهنـد. 

اینجـا بایـد یـک هماهنگـی باشـد تـا ایـن مشـکلات بـه وجـود 

نیاید. فرهاد مجیدی تنهاسـت و خودش باید شـهامت داشـته 

باشـد تـا قبل از اینکه بخواهنـد درخصوص ادامه همکاری اش 

در اسـتقلال تصمیم گیـری کننـد، بـا هر کسـی که قبـول دارد 

نشسـته و از بزرگ ترها و رفقایش کمک بگیرد و با آنها مشـورت 

کننـد. منظـورم ایـن نیسـت که حتمـا باید با من مشـورت کند. 

مطمئـن باشـید اگـر او بـا مشـورت و کمک بتوانـد نتیجه بگیرد 

و حتـی اگـر بـه ایـن وعده هـای کاذبـی هـم کـه می دهـد عمل 

کند و موفق شـود همه آن را به پای فرهاد مجیدی می نویسـند 

امـا اگـر نخواهـد ایـن کار را بکنـد و همـش منم منـم کنـد پـس 

فـردا همیـن محبوبیتـی هـم کـه در دل هـواداران داشـته را از 

دسـت می دهد. 

البته کم نیســـتند آنهایی که در این بین مباحث مدیریتی 

ســـال های اخیر و البته دخالت هـــای وزارت ورزش را در امر 

باشگاه داری مقصر این وضعیت و روزهای استقلال می دانند. 

هر کاری که بکنیم وزیر تا یک سال دیگر هست، پس چرا باید 

خودمان را به هم بریزیم که مثلا وزارت فلان کار را می کند اما از 

لحاظ مدیریتی فعلا این دو تیم در تزلزل کامل به سر می برند. 

حرف تان درست اســـت اما پرسپولیس با همین وضعیت 

مدیریتی هم در آســـتانه کسب چهارمین قهرمانی پیاپی 

قرار دارد. 

حالا پرسپولیس با وضعیت خاصی که دارد درحال کسب نتایج 

لازم است، هرچند آنها هم مدیریت ندارند. آنها نتیجه می گیرند 

ولی اینجا مدیر تازه آمده اســـت و این تیم را هم خودش نبسته 

است. آن کسی هم که تیم را بسته رفته است. پس الان هم وزیر 

باید از مدیران قبلی حســـاب و کتاب شـــان را طلب کرده و یقه 

آنهایی که قصور کرده اند را بگیرد و این دو تیم را به سر وسامان 

برساند. این مردم مگر چه گناهی دارند؟

حسن روشن در گفت وگو با »فرهیختگان«: مجیدی قبلا هم قول داده بود امیدها را المپیکی  کند

وعدههایفرهاداگربرایگولزدنهوادارهمباشدخوشایندنیست
انگار بازیکنان در تعطیلات به خانه رفته و خوابیده اند

پرســـپولیس برخلاف آنچه در ابتـــدای فصل تصورش را 

می کردند، خیلی زود به نبودن برانکو عادت کرد و البته 

گابریل کالدرون هم هرچه بیشتر از روزهای حضورش در 

سرزمین سرخ ها می گذشت، بیشتر از قبل تاثیرات خود 

را روی تیمی که 3 فصل گذشته را با عنوان قهرمانی لیگ 

برتر به پایان رسانده بود، نشان می داد.

البتـــه همه ایـــن را خـــوب می دانند که تیـــم کالدرون 

دوست داشـــتنی نبود و حتی بردهایش هم کمتر از قبل 

به دل هواداران می نشست و مهم ترین دلیلی که می توان 

برای این عدم محبوبیت تیم کالدرون آورد، عادتی بود که 

هواداران پرسپولیس به پروفسور کرده بودند.

اما کالـــدرون را باید یکـــی از مظلوم ترین مربیان تاریخ 

پرســـپولیس بدانیـــم؛ مردی کـــه همـــه نامهربانی ها و 

نادیده گرفته شدن ها را تحمل کرد و درنهایت هم توانست 

پرســـپولیس قهرمان را در نیم فصل به جایگاه قبلی اش 

برســـاند. او یکـــی از آماده ترین تیم هـــای قلعه نویی را 

پشت سر گذاشته و قهرمان نیم فصل شود، اما در روزهایی 

که او به خاطر صدرنشـــینی به دنبال کسی می گشت که 

نازش را بکشـــد، مدیران پرسپولیس به دنبال رضایتنامه 

گل محمدی بودند تا رفتن این آرژانتینی قطعی شود.

تمام این خاطرات باعث شد با این مرد آرژانتینی ازطریق 

امیر جنانی که مترجم او در پرسپولیس بود، گفت وگویی 

صورت بدهیم که ماحصل آن را در ادامه می خوانید.

 

از روزهای قرنطینه بگویید که چطور می گذرد. ویدئوهایی 

که منتشر می کنید نشان می دهد سفت وسخت و مثل 

یک بازیکن حرفه ای تمرین می کنید.

من یک ورزشکار حرفه ای هستم و دوست دارم هر روز ورزش 

کنم. این عادتی اســـت که کنار نگذاشـــتم و باعث شده من 

سالم و روی فرم باشم.

 

می دانید که لیگ ایران آغاز شده است. به نظرتان شرایط 

آغاز بازی ها وجود دارد؟

اگر مسابقات ازسر گرفته شده، حتما یک سری پروتکل های 

بهداشتی و ایمنی وجود دارد. من در ایران نیستم و نمی توانم 

قضـــاوت کنم. در خیلی از کشـــورها مســـابقات فوتبال در 

حال برگزاری هســـتند و من خوشحالم که ایران یکی از این 

کشورهاست.

 

خیلی هـــا معتقدند از کالدرون بـــه اندازه توانایی هایش 

در فوتبال ایران حمایت نشد. این نظر را قبول دارید؟

درمورد این موضوع خیلی صحبت شده است. من بیشتر اهل 

عمل هستم تا حرف و زمانی که در پرسپولیس بودم، کیفیت 

کار کاملا عیان بود. حتی بدون حمایتی که من انتظار داشتم، 

تیم قهرمان نیم فصل شـــد، به نیمه نهایی جام حذفی رسید و 

تیم، پویایی خوبی داشت که امیدوارم باعث شود پرسپولیس 

برای بار چهارم قهرمان شود.

 

در یک برهه از شما به عنوان گزینه نیمکت تیم ملی ایران 

نام برده شد. اصلا چنین موضوعی مطرح بود؟

درحال حاضر تیم ملی ســـرمربی دارد و برای ایشـــان آرزوی 

موفقیت دارم. اگر در آینده تیم ملی نیاز به ســـرمربی داشت 

طبیعی است نام من بین کاندیداها باشد، چون باتجربه هستم 

و شناخت خوبی از فوتبال آسیا دارم. در ضمن، بعد از اینکه 

از نزدیک کیفیت و جسارت فوتبالیست های ایرانی را دیدم، 

اگر این امکان فراهم شود خوشحال خواهم شد.

 

بزرگ ترین خاطره ای که از حضور در پرسپولیس در ذهن 

شما نقش بسته چیست؟

لطف مردم، هواداران، بازیکنان و کادر پزشـــکی و دوســـتان 

زیادی که در ایران پیدا کردم. میهمان نوازی مردم ایران ما را 

غافلگیر کرد، خیلی خوب بود، عالی بود.

 هنوز هم هواداران پرسپولیس با شما در ارتباط هستند؟ 

آیا از تصمیم جدایی شما دلخورند؟

امروزه به لطف شبکه های اجتماعی ما با افراد زیادی در ارتباط 

هستیم و هنوز هم هواداران پرسپولیس به ما لطف دارند.

 

این علاقه در شما وجود دارد که بار دیگر به فوتبال ایران 

برگشته و کار نیمه تمام را به اتمام برسانید؟

من همیشـــه علاقه دارم در تیم های بزرگ کار کنم و همیشه 

علاقه مند به بازگشت به پرسپولیس خواهم بود.
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